
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 60 af 24. oktober 2014 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Brian Mikkelsen (KF). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Lene Skov Henningsen 

  

21. november 2014 
J.nr. 14-4615054 

  

Skatteudvalget 2014-15
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 60
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Er det ministerens opfattelse, at der vil være samme efterspørgsel efter frikørte taxier som 

før indførelsen af de nye regler om afgiftsharmonisering af registreringsafgiften? 

 

Svar 

Der er som udgangspunkt ikke grundlag for at antage, at den foreslåede afgiftsmæssige 

ligestilling af personbiler til erhvervsmæssig befordring vil påvirke efterspørgslen efter 

brugte biler. Frikørte taxier købes af almindelige bilkunder, som efterspørger en brugt bil 

af lignende mærke, størrelse og kvalitet. Når der ikke længere er frikørte taxier uden regi-

streringsafgift på bilmarkedet, vil der i stedet blive solgt brugte taxier og andre (importe-

rede) brugte biler. 
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